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Arkuszy

Interpelacja

Pani Danuta Kędziorska-Cieszyńska

Wójt Gminy Brzozie

Za pośrednictwem

Pani Marii Florkiewicz

Przewodniczącej Rady Gminy Brzozie

Zwracam się do Pani Wójt z interpelacją w sprawie zorganizowania dodatkowego

parkingu dla aut rodziców przywożących swoje dzieci do Szkoły Podstawowej w Brzoziu.

Wniosek ten podyktowany jest problemem znalezienia wolnych miejsc parkingowych
na szkolnym parkingu. Są to codzienne , trudne sytuacje w roku szkolnym. Wtedy auta są
zostawiane również na chodnikach i drogach, co stwarza niebezpieczeństwo w ruchu
drogowym i pieszym. Powyższy problem został do mnie zgłoszony przez rodziców.

W związku z powyższym problemem proszę o podjęcie działań w tym kierunku.

Z poważaniem

Przemysław Czepek
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